


















































































Vegvesenets hyggelegaste 
tilbad: 

AVBOD: 

Meld avbod når du har tinga, men ikkje kan 
nytte plass på hytte. Så kan andre få denne 
plassen i staden. 
NØKLANE: HYTTENE 

lat ti/bodet bli 
Nøklane må innleverast til hyttestyret 
straks opphaldet er slutt. Les reglementet 
punkt 6, siste setning. 

like hygge/eg for alle BETALING: 

Det lid mot den tid på året då det er mest 
populært å nytte seg av hyttene som veg
vesenet stiller til disposisjon for sine tilset
te. Vi vonar at det også i år vil bli stor inte
resse for dette ve/ferdstil bodet. 

Har du hatt opphald på hytte, vær vennleg 
å betale. Har du leigt hytte og fått utlevert 
nøklane, men likevel ikkjenyttaplassen,ja, 
så må du likevel betale. 

For at flest mage/eg kan få nytte seg av 
dette tilbodet, og få så hyggeleg opphald 
som mogeleg, må vi igjen få minna om at 
hyttereglementet må følgjast. Ein del for
hold blir det dessverre slurva med, og vi må 
spesielt minna om: 

Når du likevel har reglementet framfor 
deg, så les alle punkta, til og med punkt 10, 
siste setning. Dette punktet blei for første 
gong handheva i 1979. Vi slo til på punkt 8. 
Så hyttestyret slår til når vi finn det nødven
dig. Men vi håpar og trur at det for all etter-

1. Hyttestyret stiller hyttene til disposi
sjon for dei tilsette ved Hordaland veg
kontor og Biltilsynet når dei ikkje er
opptekne i vegvesenet si eiga drift.

2. Ein kan ta med seg sin næraste familie.
Ein kan og ta med vener når plassen til
let det, og dette ikkje tek opp plassen
for vegvesenet sine tilsette. Vedko
mande hytteleigar må vera med og er
ansvarleg for at det vert vist god orden
og åtferd.

3. Hytteleigaerfor tida kr. 5,00 pr. døgn for
vaksne og kr. 2,00 for barn under 16 år.
Etter framlagt rekneskap og budsjett
frå hyttestyret, fastset Sa.marbeidsut
valet kva pengane skal nyttast til.

4. I påsken og vinterferien når søknaden
er stor til hyttene, vil løyve om plass
verta gjeve av hyttestyret ved loddtrek

ning. Dei som har fått tildelt hytte eit år,

HYTTEREGLEMENTET 

står over loddtrekninga det neste året. 
Dersom det vert færre søknader enn 
disponible einingar, held ein loddtrek
ning mellom dei som fekk hytte året 
før. I ferien kan det også verta trangt om 
plassen, og styret vil då gå fram på 
same måte. Hyttestyret har høve til å 
innføra maksima/ leigetid. 

5. All hytteleige må tingast hjå hytte
styret, Hordaland vegkontor. For pås
ken og vinterferien vert søknadsfristen
gjeven i særskilt melding. Ellers i året
er søknadsfristen maksimalt 1 måned.Ved søknad om bruk av hyttene må
talet på personar (vaksen + barn)
gJevast opp.

6. Nøklane vert utlevert av hyttestyret og skal leverast attende straks opp'.haldet i hytta er slutt. Det kan vertakravd hytteleige til nøklane er innlevert.



Frå den meir festlege sida av 
tilværet i vegvesenet. . . . 
Det har skjedd ein del på den meir selska
pelege sida i vegvesenet sidan siste num
meret av Veg i Vest kom ut. Vi har diverre 
ikkje høve til å få med alt, men eit par små 

tid blirunødvendigå gå til så drastisk tiltak. 
Det er lite hyggeleg for alle partar. MEN, vi 
er også sånn, vi opplyser om kjedelege en
kelttilfelle, og !eier når alt er vel. Det er hel
digvis oftast. 

Som sagt så vonar hyttestyret at d3t og
så i 1980 vil bli stor interesse for dette til bo
det. Vi ynskjer alle hyggelege opphald på 
vegvesenet sine hytter. 

HYTTESTYRET 

7. Hytteleiga skal betalast over giro på
dei utlagde giroblankettane. Baksida
på talongen må også utfyllast. Kvar
enkelt er pliktig til å skriva namnet sitt
i hytteboka, og kor lenge ein har nytta
hytta.

8. Hyttene må vera reingjorde før avreise.
9. Hyttestyret har rett og plikt til å ut

nemna ein ansvarleg for hytta.
10. Hytteleigarane har plikt til å gjera

seg kjende med hyttereglementet.
Brot på reglane må rapporterast til
hyttestyret. I slike høve kan hyttestyret
ta stilling til om vedkomande skal nek
tast seinare leige.

Andre opplysningar kan ein få ved hytte
styret. 

HORDALAND VEGVESEN 

HYTTESTYRET 

glimt kan vera på sin plass, for å streka un
der at det er ikkje berre alvorleg, alt vi driv 
på med. 

Vedlikehaldsfolka på Voss hadde si 
faste jolesamkome på Park hotel i slutten 
av november, og frå denne har vi teke med 
eit lite biletutval. 

I januar hadde dei tilsette ved vegkonto
ret i byen sin faste nyårsfest. Denne vart 
halden på hotel Norge og samla vel 150, in
klusive ektefeller. Planavdelinga stod for 
eit godt planlagt og vel gjennomarbeidd 
opplegg (hovudplan). Vi kan vel trygt seie at 
alle delar av hovudplanen vart grundig 
stadfesta, utan protestar eller andre 
merknader. Biltilsynet fekk «fast fisk» på 
Festus, det vil seie at dei er neste års 
festarrangørar. 

Vegmeis/ar Knutsen og vedlikehaldssjefen 
(med ryggen til) i ivrig diskusjon med Horvei og 
Gjerme frå R 4. (Fotos: VA) 

Vedlikehaldsområde R-4 på Voss samla til jo/e· 
samkome. På bile tet serein til venstre Holstad 
og Humlebrekke, og nedst ved bordet Skje/de 
og Nesbø. 
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8.1.L. Hordaveg har rundet 10 år 
Den offisielle stiftelsesdagen for B.I.L. 
Hordaveg er 2. januar 1970, og 2. januar i år 
fylte vi således 10 år. Styret i bedrifts

idrettslaget mente at vi burde forsøke å 

markere denne begivenheten på en eller 
annen måte, og det ble da bestemt at vi 
skulle invitere alle nåværende og tidligere 

aktive medlemmer til en liten sammen
komst. Vi var så heldige å få låne kantinen 

til Auto 23 i Nygårdsgaten, og der ble det 
stelt i stand med et ordentlig festbord. Fra 
pålitelig hold blir det hevdet at det var en 

virkelig vellykket fest, og idrettspraten og 

dansen gikk til langt ut i de små timer. 

Hallingkastet 1979 
Helgen 19.-21. oktobervardet igjen klart for 
«HALLINGKASTET». Det var nå åttende 
gangen disse «ordentlige håndball-leker» 
gikk av stabelen på Gol, og Buskerud veg
vesen hadde som sedvanlig gjort en ypper-
1 ig innsats for at de godt og vel 300 spillere 

og supportere skulle få en minnerik helg. 
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Tap 
Damene våre var kommet i pulje med 
Troms og Vestfold. I fredagens kamp mot 

Troms ble det et knepent 2-1 tap, mens det 
om lørdagen ble tap med 7-3 for Vestfold. 
Det må imidlertid nevnes at damenedenne 
gangen hadde et helt nytt og urutinert lag, 

Damelaget samlet etter en kamp 
i Haukelandshal/en. 
Sittende fra v.: Kari Helle, 
Tordis Notnes, Unni Kårbø 
Astrid Ottesen. 
Bak fra v.: Marit Tømmerstrand trener Mariann Kråkenes 
Gunnvor Lien, Gina Kartv�it 
Vivian Johansson og 
Aslaug Amundsen. 
Lien. Notnes og l<årbø deltok i/(I på Gol, 1 stedet var (e
Sissel FJæreide Wiik, Ellen Br Gerd Flage og Eli Ludvigsen �:�1· 



fotballserien -79 
Laget spilte i 4. divisjon. I de første kamp
ene gikk det meget bra. Etter endt vårse
song, med kun ett tap og 2. plass på tabel
len, anså vi muligheten til opprykk for stor. 

Fair play 

Slik skulle det imidlertid ikke gå. Høstse
songen ble heller bedrøvelig, med kun en 
seier og resten tap. Av 11 lag endte vi til 
slutt på 7. plass. Det vi tapte på manglende 
tekniske ferdigheter, kompenserte vi imid
lertid med god sportslig opptreden. Vi var 
nemlig det mest disiplinerte laget, og ble 
best i vår avdeling når det gjaldt kampen 
om fair-play poeng. 

HALLING KASTET 

så de vil nok komme sterkere tilbake 
senere. 

Og seier! 
Herrene var kommet i pulje med Buskerud 
og Sogn og Fjordane. Etter å ha gått ube
seiret gjennom de innledende kampene 
ble Vest-Agder slått med 11-9 i semifina
len. I finalen ble til slutt Hedmark satt på 
plass med sifrene 7-5. 

Ettersom det var Rogaland som vant da
meklassen og Hordaland som vant herre
klassen var det et rungende kor som stem
te i med «vest e best" under banketten etter 
kampene. Det var to meget smilende lag 
som kunne ta imot pokaler og blomster fra 
vegsjef Olav Søfteland. 

Det er som tidligere nevnt Buskerud veg
vesen som hvert år tar på seg gjennomfø
ringen av dette kjempearrangementet, og 
«Hallingkastet» har med rette fått beteg

nelsen «vegvesenets største velferd sti 1-
tak». For håndballfolket er dette møtet 

med feststemte og idrettsglade vegfolk fra 
hele landet årets absolutte høydepunkt. 

Spillere savnes 

Fotballen har i sesongen aktivisert ca. 25 
personer. Dette indikerer vel egentlig at vi 
har en for liten fast stamme i laget til å kun
ne gjøre oss forhåpninger om å oppnå de 
store resultater. På en annen side gir det 
anledning for flere personer til å delta, noe 
som vel må kunne regnes som et gode. Til 
slutt vil jeg bare ha nevnt at vi savner veg
kontorets ungdom. En del av de faste spil
lerne er begynt å se seg om etter andre akti
viteter som bedre kan passe til en nærfore
stående pensjonisttilværelse. Jeg tror vi 
kan love mye moro, og fotballferdigheter 
skulle det heller ikke være så nøye med, 
dersom en da ikke ønsker å skille seg ut. 

Mariann Kråkenes, 
biltilsynet, 
er trener for 
Hordavegs damelag. 

Formannen 

ARSMØTE 
B.1.L. Hordaveg holdt sitt årsmøte tirsdag

5. februar i kantinen i C. Sundtsgt. 64, og
styret for 1980 ble som følger:

Formann 
Håndball damer 
Håndball herrer 
Fotball 
Bowling 
Materialforvalter 
Kasserer 

Kurth Dalen 
Kari Helle 
Kurth Dalen 
Svein Presthus 
Kåre Herland 
Arild Bergstrøm 
Endre Grut le 
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Valg av 
verneombud 
I melding nr. 89/79 ba vi om å få inn
sendt oppgave om hvem som funge
rer som verneombud på de forskjell i
ge arbeidsplassene. Samtidig ba vi 
om å få opplyst om verneombudene 
hadde fått den opplæring som loven 
tilsier. Fremdeles mangler vi oppga
ve over verneombud på en god del 
arbeidsplasser. Vi vil derfor minne 
om at de som ikke har sendt inn opp
gave over hvem som er verneombud, 
gjør dette omgående til 

AMU-sekretariatet. 

su 1980 
Ny formann: Edgar Aaland (adm.) 
Ny nestformann: Ingvald Sandnes (NAF) 
Nytt medlem er Einar Valle (adm.). Utvalget 
består for øvrig av Bjørg Hestdal (ELF), 

Knut Narum (NIF), Magne Heggland (NVF), 
Harald Larsen (NITO), Norvald Breivik 
(NAF), Jan Søilen (adm.) og Josef Martin
sen (adm.) 

Kontordager 
- Rådal
Hovedverneombud Herman Lund har fast 

kontordag ved Vegsentralen i Rådal hver 

mandag. 

Hovedtillitsmannen, Jens Tveit Aga, har 
flyttet sin faste kontordag, og er nå å treffe 
ved Vegsentralen hver tirsdag. 
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Personalnytt: 
Nye ved vegkontoret: 
Olav Nordsjø, avdelingsingeniør, anleggs
avdelingen. 

Elin Nyheim, kontorassistent, sekretari

atet, vikar. 

Endringer. 
Kåre Karlsen, motorvegplanavd., er blitt 
overingeniør med virkning fra 1. oktober 

1979. 

Sluttet: 
Inspektør Sven Hamre, biltilsynet, sluttet i 
mars. 
Sluttet i driften: 
Kokke Randi Johnsen, sluttet i desember. 

Nye pensjonistar. 
Olav 0. Oppheim, spesialarbeidar. 
Mons Hanevik, tunnelarbeidar. 
Gunnar Turtveit, spesialarbeidar. 
Einar 0. Lie, spesialarbeidar. 
Stein Gloppen, spesialarbeidar. 
Harald Birkeland, spesialarbeidar. 
Ingebrigt Solvang, spesialarbeidar. 
Johs. R. Agdestein, oppsynsmann. 
Atle Skår, spesialarbeidar. 
Leonard Skråmestø, spesialarbeidar. 
Kristoffer Bruland, spesialarbeidar. 

Nytt 
AMU=styre 
Formann Jan Søilen 
Nestformann Edgar Aaland 
Styremedlemmer: 
Nils H. Seilevold (adm.} 
Hermann Lund (NAF) 
Jens Tveit Aga(NAF) 
Nils Nonås (NVF} 



VI 

60 år. 

Henrik Tveit, 

Leif Myhre, 

Dagfinn Askeland, 

Erling Reigstad, 

Magne Sollesnes, 

Jørgen 0. 
Håvardsholm, 

Ingebrigt Tufta, 

Einar Opedal, 

Berge Halleråker, 

Hans Haug, 
Ragnar Toft, 

24111 - 19 

16/ 1 - 20 
201 2 - 20 

231 2 - 20 
61 3-20 

12/ 4-20 

201 4 - 20 
24/ 4 - 20 

7/ 5 - 20 
16/ 5 - 20 
191 5 -20 

50 år. 

Olav Sandvik, 

Torleif Boge, 

Lars Ekse, 

Magnus J. 

Haugland, 

Johannes Nordbø, 
Kåre Agledal, 
Berge Tveit, 

Josef Martinsen, 
Henrik Frøyseth, 

Ingebrigt G. 

28112 - 29 
22/ 1 - 30 

26/ 1 - 30 

91 2- 30 
11/ 2 - 30 
1/ 3 - 30 

13/ 3 - 30 
13/ 3 -30 

21/ 3-30 

Markhus, 28/ 3 - 30 
Hermann Kjerrgård, 131 4 - 30 

Nils A. Lid, 111 5 - 30 

Jakob Røthe, 12/ 5 - 30 

Albert Hauge, 29/ 5 - 30 
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MASSEKORSBAND 

Vi ønskjer 

alle << Veg i Vest>>-lesarar 

God Påske! 

� 

Stoff til neste nummer 

må vi ha innan 2. MAI 

Adressa er: «Veg i Vest», Hordaland Vegkontor, 
C. Sundts gt. 64, 5011 Nordnes.




